
Statutární město Brno, Městská část Brno-Líšeň 

Kontrolní výbor Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň 

Zápis zjednání

Čas jednání: středa 22. května 2024 v 18:00

Místo jednání: zasedací místnost Rady, radnice, Jírova 2, Brno-Líšeň

Přítomni: JUDr. PhDr. Martin Příborský - předseda výboru
Ing. Libuše Axmannová 
Monika Hrachovinová 
Matěj Chrněla 
Mgr. Tereza Karafiátová 
Ing. Vlastislav Kolečkář 
Bc. Alena Pokorná 
Mgr. Ing. Eliška Vondráčková

Omluveni: Jozef Sedláček 
Jakub Sklenák 
Bc. Jaroslava Vorálová

Předseda zahájil jednání konstatováním, že je přítomno 8 z 11 členů Kontrolního výboru 
(dále jen „výbor"), a výbor je tedy usnášeníschopný.

1. Schválení programu

Přítomní členové jednomyslně schválili program jednání, tak jak byl navržen v pozvánce:

1. Schválení programu
2. Kontrola usnesení
3. Průběh kontrol
4. Podněty občanů
5. Různé

Usnesení: „Kontrolní výbor schvaluje program jednání."

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel

2. Kontrola usnesení

Předseda rozeslal členům výboru aktualizovaný seznam nesplněných usnesení na základě 
podkladu, který výbor obdržel od sekretariátu ÚMČ (paní Horákové) za první čtvrtletí 2024.
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Členové se shodli na sestavení kontrolního týmu, který se bude pravidelně zabývat 
namátkovou kontrolou plnění jednotlivých usnesení. Do kontrolního týmu byli jmenováni M. 
Hrachovinová a J. Sklenák s tím, že další členy bude možné doplnit na příštích jednáních.

Usnesení: „Kontrolní výbor ustanovuje kontrolní tým ve složení M. Hrachovinová a J. Sklenák 
a pověřuje jej pravidelnými čtvrtletními kontrolami usnesení."

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel

3. Průběh kontrol

E. Vondráčková informovala o průběhu kontroly možného zneužívání znaku MČ. Byl 
zpracován první návrh závěrečné zprávy, který bude dopracován a předložen ve formě 
předběžné závěrečné zprávy na další jednání výboru.

M. Příborský informoval o kontrole nájemních smluv, kde kontrolní tým připravil seznam 
doplňujících dotazů pro ÚMČ.

A. Pokorná informovala o kontrole DPP a DPČ, kde probíhá analýza smluv. T. Karafiátová se 
dotázala, zde v rámci odměňování zaměstnanců na dohody existuje nějaký jednotný 
standard. Tato záležitost by měla být také součástí kontroly.

Výbor diskutoval odpovědi paní tajemnice ke kontrole soudních sporů. T. Karafiátová 
informovala, že kontrolní tým formuluje žádost o doplňující informace a související 
dokumentaci, která bude následně adresována úřadu prostřednictvím předsedy výboru.

Členové výboru také diskutovali hranice kompetencí a možnosti spolupráce kontrolního a 
finančního výboru. Předseda výboru navrhl prověřit související legislativu a systematicky 
informovat Finanční výbor o záležitostech, které spadají do jeho kompetence. Členové 
výboru jsou připraveni spolupracovat, bude-li zájem i na straně Finančního výboru.

4. Podněty občanů

Kontrolní výbor v mezidobí neobdržel žádné podněty občanů.

5. Různé

Výbor se dohodl na termínech jednání ve 2. pololetí tohoto roku: 11. 9., 16.10., 13.11. a 
4.12. 2024, vždy od 18:00. L. Axmannová byla požádána o zarezervování jednací místnosti.

Předseda výboru ukončil jednání v 19:15. Příští jednání je naplánováno na středu 12. 6. 
v 18h.

Zapsal JUDr. PhDr. Martin Příborský 

Předseda Kontrolního výboru
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